



Canada 150 Medal

The Royal Canadian Legion has struck this limited edition medal to commemorate our nation's 150th Anniversary. The freedom we enjoy continues to be provided through the sacrifices of those who have fallen in service to Canada.

Metal components are polished gold plated with hard enamel accents. 10" Lengths of additional ribbon are available separately for court mounting. Supplied in custom made boxes suitable for presentation.

Legion members and Ladies' Auxiliary members will be authorized to wear this medal on their uniforms commencing January 1, 2017.

100558 Canada 150 Medal \$25.00
100559 Medal Ribbon, 10" \$5.00



Médaille Canada 150

La Légion royale canadienne a frappé cette médaille à édition limitée afin de marquer le 150^e anniversaire de notre pays. C'est grâce aux sacrifices de ceux et celles morts au service du Canada que nous jouissons sans cesse de notre liberté.

Les composantes en métal sont polies, plaquées or avec des détails d'émail dur. Le ruban supplémentaire de 10 po est offert séparément pour le montage de médailles. Offert dans une boîte personnalisée qui convient aux présentations.

Les membres de la Légion et de l'Auxiliaire féminin seront autorisés à porter cette médaille sur la tenue vestimentaire de la Légion à compter du 1^{er} janvier 2017.

100558 Médaille Canada 150 25 \$
100559 Ruban, 10 po 5 \$

